
MUNICIPIUL BUCUREȘTI 

CONSILIUL LOCAL SECTOR 5 

 

PROCES VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Sector 5,  

din data de 31.07.2023 

 

 

Ședința a fost convocată de Primarul Sectorului 5 prin Dispoziția 

înregistrată cu nr. 2436/25.07.2023. 

Lucrările ședinței încep la ora 1519.  

Ședința de consiliu se desfășoară în sala de ședințe situată la etajul 1, 

camera 1 din sediul Primăriei Sectorului 5, Strada Fabrica de Chibrituri nr. 9-11. 

Din partea executivului, au participat domnul primar - Popescu Cristian-

Victor Piedone și domnul Secretar General – Mănuc Florin. 

 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Bună ziua! Declarăm deschisă ședința ordinară din data de 31.07.2023. 

Domnule Secretar, vă rog să faceți prezența. Mulțumesc!  

 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

1. Agheorghiesei Emil – prezent 

2. Bîrsan Mihai –prezent 

3. Burlacu  Oleg – prezent 

4. Cardaș Daniel Constantin –  prezent  

5. Cârlogea George-Cristian – prezent 

6. Danciu Ioan-Bogdan – prezent  

7. Dimitriu Alexandru-Paul – prezent  

8. Ducuță Alexandru – prezent 

9. Găină Maria – prezentă – on-line  

10. Gorneanu Mihaela – prezentă  

11. Ilie Cătălin-Andrei – prezent – on-line  

12. Iofciu Ion – prezent 

13. Ioniță George – prezent 

14. Laslo Mihail-Cristian – prezent  

15. Matei George  – prezent  

16. Matei Ion – prezent  

17. Mălăelea Daniel – prezent 

18. Melnic Constantin-Ion – prezent 

19. Naciu Constantin-Vladimir – prezent 

20. Nicolaidis Mircea-Horațiu – prezent 
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21. Ploscaru George-Alexandru – prezent 

22. Pop Claudia Ramona – prezentă 

23. Roșca Iustinian – prezent 

24. Șerban Andrei-Bogdan –  prezent – on-line 

25. Ștefănescu Georgiana-Raluca – prezent  

26. Țigănuș Marian – prezent  

27. Zamfirescu Leonard-Niculae – prezent 

Prezenți 27 de consilieri locali, 24 de consilieri locali în sala de ședințe, 3 

consilieri locali sunt on-line. 

 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Voi da citire ordinii de zi. Da, vă rog frumos! 

Dl consilier Burlacu Oleg 

 Stimați colegi, câteva aspecte înainte de votarea proiectului ordinii de zi. 

Din punctul nostru de vedere - a grupului PNL, avem câteva probleme de ridicat. 

În continuare, ne menținem poziția legat de faptul că este incertă modalitatea de 

convocare și nu suntem tocmai într-o percepție 100% în legalitate vizavi de 

această convocare. Prin urmare, poziția consilierilor partidului PNL rămâne în 

vigoare, în sensul în care noi ne vom abține pentru a vota această ordine de zi și 

acele amendamente.  

 Evident că avem câteva urgențe pe care noi le înțelegem. Ca atare, ne vom 

manifesta în sensul ăsta, fiecare dintre colegii noștri fiind liber să aprecieze pe 

vot.  

 Ar trebui cumva să discutăm și de niște erate în proiectul ordinii de zi. Eu 

înțeleg ca la punctul 2 s-a inserat proces verbal al ședinței extraordinare, 

convocată de îndată, a Consiliului Local Sector 5, din data de 29.06.2023, ora 12. 

Eu știu că în data de 29.06.2023, ora 12, noi nu am avut nicio ședință, ea s-a ținut 

la ora 13. Prin urmare, punctul 2, cumva ar trebui să dispară, altfel, stimați colegi, 

vom da o ilegalitate care, de altfel, aproape cu votul majoritar am considerat-o că 

este nelegal convocată.  

 În rest, poziția noastră este clară, fiecare dintre colegii noștri și colegii din 

coaliție vor aprecia în mod individual pe fiecare punct de pe ordinea de zi. 

 Deocamdată, acesta este punctul nostru de vedere. Vedem, în continuare, la 

fiecare punct în parte. Mulțumim! 

 

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Are o opinie pertinentă și reală în ceea ce privește ordinea de zi și procesul 

verbal. Cu specificația - la ora 12 a fost convocată de mine, nu s-a ținut, nu s-a 

votat nimic pe ordinea de zi și a fost convocată de domnii consilieri la ora 13. Dar 

aici e clar că nu avem ce să aprobăm - proces verbal... 
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Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Trebuie aprobat pentru că s-a făcut prezența și au existat discuții.  

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Atât, probabil prezența trebuie adoptată, dar în rest s-a închis ședința.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Deci, a fost ședință, s-a făcut prezența, a luat cuvântul... a existat și există 

un proces verbal al acelei ședințe.  

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Nu e problemă, e părerea domnului consilier, e pertinentă și trebuie 

respectată. Înainte de a da citire ordinii de zi, la propunerea formațiunii USR, 

pertinentă, voi retrage de pe ordinea de zi punctele 8, 9, 10 - pentru că aici scrie 

inițiator primar interimar Melnic Constantin - dacă domnia sa își păstrează intenția 

ca aceste proiecte să fie inițiate, la următoarea ședință, vă rog să faceți demersurile 

să le inițiați sub titulatura actuală, dacă nu, le voi iniția sub numele meu.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

 Bună ziua! Cerem retragerea punctului 18, printre altele vorbim de formă, 

nu neapărat de fond. Ni se cere să votăm suplimentarea unui caiet de sarcini, ceea 

ce nu cred că e atributul Consiliului Local și ni se mai cere să aprobăm prin vot 

darea spre folosință a A.E.S.-ului, a terenului din str. Cooperativei, teren care ne 

este dat de Primăria Capitalei în administrarea Primăriei Sector 5 care nu poate la 

rândul său să-l dea mai departe. De fapt, cred că e o exprimare nefericită, cred că 

pe un proiect de lucrări de reparații și întreținere, de fapt era predare amplasament 

pentru șantier... iar nu e treaba consilierilor să voteze lucrul ăsta.  

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Domnule consilier sunteți ca de fiecare dată vigilent. Răspund vigilenței 

dumneavoastră și am înțeles că într-o discuție și formațiunea PNL avea o... în 

eventualitatea în care vor vota, dar se vor abține la acest proiect. Îl retragem și pe 

el de pe ordinea de zi, îl repunem în bazele dezbaterii și așa mai departe. Iar 

delegarea de competențe... A.E.S.-ul are curțile școlilor, le vor deține în 

continuare, rămâne de reglementat, cum a spus domnul consilier, cu terenul. Așa 

este - dacă îl avem o dată în administrare, dacă se va face o investiție, o face 

Direcția de Investiții din cadrul Primăriei Sector 5, nu neapărat prin A.E.S. sau 

A.E.S. va fi beneficiarul lucrărilor de acolo - asta cu siguranță având în vedere că 

societatea A.E.S. aparține Consiliului Local și trebuie să o rentabilizăm. Sunt 

salariați, și atât dumneavoastră, cât și eu să rentabilizăm această societate a 

primăriei. Știți foarte bine, în câteva luni se termină și contractul cu ESTA și 

atunci A.E.S.-ul e cel mai la îndemână să preia acest contract, să știm clar că e la 

noi în casă, responsabilitate directă, avem control asupra prețurilor și a tuturor 

prestațiilor. Va fi o discuție pe care o vom purta în cadrul grupurilor din cadrul 

Consiliului Local Sector 5. Deci - și punctul 18 este retras de pe ordinea de zi.  
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Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Sunt de acord cu ceea ce a susținut colegul meu vizavi de ședința din data 

de 29.06.2023, ora 12 - avem prezența și, plus de asta, am discutat și ordinea de 

zi. Prin urmare, noi la ora 13 am votat la aceeași ordine de zi și aceleași proiecte, 

practic ne suprapunem. 

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Sunt inițiatori diferiți.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Sunt inițiatori diferiți, avem dispoziții de convocare diferite, trebuie votat 

procesul verbal pentru fiecare în parte.  

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Dacă vom greși noi cu ceva sau cei care sunt prezenți, vom vedea ce va 

spune Prefectura Municipiului București prin avizul de legalitate. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Aș vrea să felicit și eu executivul vizavi de faptul că punctele 11, 12 și 13, 

în care eu sunt în toate comisiile de negociere, în permanență am solicitat capitalei 

să ne spună dacă această comisie de negociere este constituită, într-adevăr în mod 

legal, cu toate că la acea vreme nu aveam dreptul să ne constituim ca și comisie 

de negociere, având în vedere că nu aveam aprobarea capitalei, și vreau să-i 

mulțumesc executivului pentru că se pare că avem acum pe ordinea de zi aceste 

proiecte prin care vine cu completare la ceea ce am cerut în mod evident și ni s-a 

și lămurit de către capitală că noi la acest moment nu putem să constituim o 

comisie de negociere și nu putem să stabilim un evaluator atât timp cât nu avem 

aprobarea capitalei. Mulțumesc că a luat cineva atitudine și cumva îndreaptă o 

greșeală pe care noi am făcut-o la acel moment.  

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

 Un mic amendament înainte de ordinea de zi. Sunt dator să dau un răspuns 

și grupului U.S.R. și altor grupuri aflate astăzi în consiliu, raportat la ce am stabilit 

atunci când am avut întâlnire cu liderii formațiunilor politice din cadrul 

Consiliului Local. Am spus și asta trebuie să o reglementăm, ordinea de zi o vom 

trimite în draft, aici nu s-a înțeles și aici a fost o lipsă de comunicare la noi la 

executiv, dar am spus ca ordinea de zi să fie trimisă în draft cu 2 zile înainte să 

intrăm în perioada de 7 zile ca să fie convocată ședința de consiliu astfel încât 

liderii formațiunilor politice să-și dea... să nu mai pierdem timpul scoatem 

punctele 18, 19, 20 - ei vor stabili și atunci când dăm drumul la ordinea de zi va 

fi un consens. Ordinea de zi care pleacă cu 7 zile înainte pentru convocarea 

consiliului local să fie... Draftul ordinii de zi trebuie să fie gata cu 2 zile mai 

devreme pentru a putea avea discuții ca atunci când emitem dispoziții de 

convocare a consiliului și cu ordinea de zi, să fie cea stabilită de către Consiliul 
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Local. Asta este tot! Domnule Secretar să duceți la îndeplinire. Doamna 

președinte, intrăm în ordinea de zi.   

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Voi da citire ordinii de zi: 

1. Proces verbal al ședinței ordinare, a Consiliului Local Sector 5, din data de 

31.05.2023; 

2. Proces verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului 

Local Sector 5, din data de 29.06.2023, ora 12:00; 

3. Proces verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului 

Local Sector 5, din data de 29.06.2023, ora 13:00; 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

225/28.12.2022 privind înființarea Administrației Dezvoltare Urbană Sector 

5, cu modificările și completările ulterioare; 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe 

anul 2023 al Sectorului 5 al Municipiului București aprobat prin H.C.L. 

Sector 5 nr. 02/ 26.01.2023 cu modificările și completările ulterioare; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de asigurare cu resurse 

umane, materiale și financiare necesare gestionării situațiilor de urgență 

pentru anul 2023; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea derulării și finanțării, din bugetul 

local al Sectorului 5, a proiectului Elevi și profesori de 10 în Sectorul 5, 

ediția 2023; 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. Sector 5 nr. 

88/30.09.2016 privind aprobarea Regulamentului pentru emiterea și 

prelungirea Acordului de funcționare pentru comercializarea produselor și 

prestarea serviciilor de piață pe raza Sectorului 5 al Municipiului București, 

cu modificările și completările ulterioare; 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. Sector 5 nr. 

89/30.09.2016 privind aprobarea Regulamentului pentru emiterea și 

prelungirea Autorizației privind desfășurarea activităților prevăzute în 

grupele CAEN 561 – Restaurante și 563 – Baruri și alte activități de servire 

a băuturilor pe raza Sectorului 5 al Municipiului București, cu modificările 

și completările ulterioare; 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea H.C.L. Sector 5 nr. 

185/25.11.2021 pentru aprobarea Regulamentului privind procedura de 

emitere a Autorizației de funcționare pentru terase sezoniere, comerț de 

întâmpinare, comerț ambulant, comercializare presă, carte, flori pe 
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domeniul public al Municipiului București aflat în administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 5, cu modificările și completările ulterioare; 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local al Sectorului 5 nr. 74/30.03.2023 privind constituirea Comisiei de 

negociere pentru achiziționarea terenului situat în strada Petre Ispirescu nr. 

21A, Sector 5, București; 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Local al Sectorului 5 nr. 75/30.03.2023 privind constituirea Comisiei de 

negociere pentru achiziționarea terenului situat în strada Iancu Jianu nr. 

38A, Sector 5, București; 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL Sector 5 nr. 

82/30.11.2005 referitoare la înființarea Registrul de evidență a datoriei 

publice locale și împuternicirea d-nei Disăgilă Isabela Nicoleta să țină 

Registrul datoriei publice locale a Consiliului Local Sector 5, cu modificările 

și completările ulterioare; 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al Sectorului 5 nr. 64/2018 privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiective de investiții „Reabilitare, consolidare, 

extindere a unităților de învățământ preuniversitar de stat din sectorul 5 

(nivel preșcolar)” cu modificările și completările ulterioare, în vederea 

realizării obiectivul de investiții „Lucrări de reparații, reabilitare termică și 

consolidare, rămase de executat la Grădinița nr. 35 Str. Crizantemelor nr. 2, 

Sector 5, București”; 

15. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al 

Municipiului București pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local 

al Sectorului 5 în vederea asocierii Sectorului 5 al Municipiului București 

cu Compania Municipală Termoenergetica București S.A. având ca obiect 

finanțarea și realizarea în comun a lucrărilor de interes public local cu 

privire la modernizarea, regenerarea urbană a punctelor termice și 

întreținerea spațiilor din proximitatea acestora aflate pe raza administrativ-

teritorială a Sectorului 5 al Municipiului București; 

16. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 27/26.01.2023 privind 

aprobarea Calendarului manifestărilor culturale ale Centrului Cultural și 

de Tineret „Ștefan Iordache” pentru anul 2023; 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea  H.C.L. Sector 5 nr. 213/17.12.2020 

privind modificarea Actului Constitutiv al societății INFRASTRUCTURĂ 

DF5 S.A., cu modificările și completările ulterioare;  

18. Proiect de hotărâre pentru completarea Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului 5 nr. 217/17.12.2020 privind delegarea gestiunii serviciilor 
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publice de amenajare și întreținere a spațiilor verzi și a locurilor de joacă 

pentru copii aferente unităților de învățământ administrate de către 

Consiliul Local al Sectorului 5, cu modificările și completările ulterioare;  

19. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 3 a 

Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr. 67/23.03.2020 pentru aprobarea 

Studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a serviciului public 

de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, stabilirea 

modalității de gestiune a serviciului public de salubrizare la nivelul 

sectorului 5 al Municipiului București, a Regulamentului de organizare și 

funcționare al serviciului public de salubrizare, a Caietului de sarcini și a 

Contractului Cadru de Delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare 

la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, cu modificările și 

completările ulterioare;  

De asemenea, voi da citire listei suplimentare, respectiv: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea, implementarea și sustenabilitatea 

proiectului „Dotare cu mobilier, materiale didactice și echipamente digitale 

a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din Sectorul 

5 al Municipiului București” în vederea finanțării acestuia prin Programul 

Național de Redresare și Reziliență (PNRR); 

 

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

La ultimul punct, doamna președinte, sunt dator cu o explicație - am spus 

că nu va intra nimic pe lista suplimentară decât dacă există o urgență. Săptămâna 

trecută am fost toți primarii și președinții de consilii județene. Noi, Sectorul 5, și 

mulțumesc pe această cale, vechii echipe care a asigurat interimatul la primărie. 

Suntem, aproape cei mai avansați, ne trebuie această hotărâre să ne intre banii să 

schimbăm mobilierul și să dotăm toate laboratoarele, școlile și tot ce ne trebuie în 

sectorul 5. Banii sunt, sunt aproximativ 10 milioane euro prin PNRR. Aceasta este 

urgența, care am spus că nu va apărea decât atunci când e nevoie și vă voi explica. 

La ședințele următoare nu va exista nimic pe ordinea de zi suplimentară. Care am 

apucat să lucrăm - executivul, dumneavoastră dacă aveți proiecte - bine, restul - 

ședința următoare ca să nu mai existe acea ordine de zi suplimentară, decât dacă 

există aceste urgențe sau ședințele de îndată - repet, să existe necesarul acelei 

ședințe de îndată. Nu facem ședință de îndată nu știu pentru ce proiect. Nu - au 

timp să aștepte la rând.  

Cum am spus, aceste ordine de zi suplimentare nu vor mai exista fără să 

fiți consultați, să aveți timp de studiu ca să puteți vota în cunoștință de cauză.   
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Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul Secretar, vă rog să votăm ordinea de zi.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Ordinea de zi suplimentară. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Dimitriu Alexandru-Paul, 

Ducuță Alexandru, Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Ilie Cătălin Andrei, Iofciu 

Ion, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Matei George, Matei Ion, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin Vladimir, Nicolaidis Mircea-

Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop-Claudia Ramona, Roșca Iustinian, 

Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian și 

Zamfirescu Leonard-Niculae) și 2 abțineri (Bîrsan Mihai și Burlacu Oleg), 

ordinea de zi suplimentară a fost aprobată.  

Pentru ordinea de zi în totalitate. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Dimitriu Alexandru-Paul, Găină 

Maria, Gorneanu Mihaela, Ilie Cătălin Andrei, Iofciu Ion, Ioniță George, Laslo 

Mihail-Cristian, Matei George, Matei Ion, Melnic Constantin-Ion, Naciu 

Constantin Vladimir, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, 

Roșca Iustinian, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca și Țigănuș 

Marian) și 6 abțineri (Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, Ducuță Alexandru, Mălăelea 

Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae), ordinea de zi a 

fost aprobată. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul Secretar, să se voteze primul proiect de pe ordinea de zi: Proces 

verbal al ședinței ordinare, a Consiliului Local Sector 5, din data de 31.05.2023. 

Mulțumesc!  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Pentru primul proiect, cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 20 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Dimitriu Alexandru-Paul, Găină 

Maria, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Matei 

George, Matei Ion, Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin Vladimir, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Roșca Iustinian, Șerban Andrei 

Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) și 7 abțineri (Bîrsan 

Mihai, Burlacu Oleg, Ducuță Alexandru, Ilie Cătălin Andrei, Mălăelea Daniel, 

Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae), procesul verbal a fost 

aprobat. 
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Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Punctul 2, domnul Secretar: Proces verbal al ședinței extraordinare, 

convocată de îndată, a Consiliului Local Sector 5, din data de 29.06.2023, ora 

12:00. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Pentru punctul 2, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Dimitriu Alexandru-Paul, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Ilie Cătălin Andrei, Iofciu Ion, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, 

Matei Ion, Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin Vladimir, Nicolaidis Mircea-

Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Roșca Iustinian, Șerban Andrei Bogdan, 

Ștefănescu Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) și 8 abțineri (Bîrsan Mihai, 

Burlacu Oleg, Danciu Ioan-Bogdan, Ducuță Alexandru, Matei George, Mălăelea 

Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae), procesul verbal a 

fost aprobat. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Punctul 3: Proces verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, 

a Consiliului Local Sector 5, din data de 29.06.2023, ora 13:00. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Pentru punctul 3. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Cu 26 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Burlacu Oleg, Cardaș Daniel 

Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Dimitriu Alexandru-

Paul, Ducuță Alexandru, Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Ilie Cătălin Andrei, 

Iofciu Ion, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Matei George, Matei Ion, 

Mălăelea Daniel, Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin Vladimir, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop-Claudia Ramona, Roșca 

Iustinian, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian 

și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 1 abținere (Bîrsan Mihai), procesul verbal a 

fost aprobat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Punctul 4! Vă rog frumos, domnul Secretar, voturile comisiei. Mulțumesc! 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Avize favorabile la Comisia 1 și Comisia 8. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Doamna președinte, la fiecare punct am putea introduce și dezbateri?  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Dacă aveți amendament, da! Da, sigur, puteți să luați cuvântul, cum să 

nu! 
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Dl Secretar General Mănuc Florin 

Nu cred că aveați dezbateri la punctele anterioare. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul Secretar, să votăm proiecul respectiv: Proiect de hotărâre 

privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 225/28.12.2022 privind 

înființarea Administrației Dezvoltare Urbană Sector 5, cu modificările și 

completările ulterioare. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Cu 15 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei George, Matei Ion, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) și 12 abțineri (Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Dimitriu Alexandru-Paul, Ducuță Alexandru, Ilie Cătălin Andrei, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Mălăelea Daniel, Naciu Constantin Vladimir, Pop-Claudia 

Ramona, Roșca Iustinian și Zamfirescu Leonard-Niculae), proiectul de hotărâre  

fost aprobat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Vă rog frumos să votăm proiectul nr. 5: Proiect de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 al Sectorului 5 al 

Municipiului București aprobat prin H.C.L. Sector 5 nr. 02/ 26.01.2023 cu 

modificările și completările ulterioare. 

Dl consilier Dimitriu Alexandru-Paul 

Haideți să vă spun cum este legal: Dorește cineva să ia cuvântul? 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Dacă doriți să luați cuvântul - vă rog frumos! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Păi, spuneți dumneavoastră că sunteți conducătoarea acestei ședințe. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Am înțeles! Vă rog să luați cuvântul.  

Dl consilier Dimitriu Alexandru-Paul 

Bun! Avem o nouă rectificare de buget. Era de așteptat! Noi ne vom abține 

de la acest proiect pentru că e vorba despre un buget ilegal și știți foarte bine,  noi 

nu o să votăm nimic din ceea ce înseamnă buget pentru că pornește de la un fals 

grosolan comis de domnul Melnic și de domnul Hopincă, dar revenind pe acest 

buget, domnule primar - întrebarea mea este, dacă tot ați face o rectificare, de ce 

nu o faceți și să băgați bugetul în normal. Noi acum avem încasări de vreo 700 de 

milioane, ceea ce per medie, din anii trecuți, sunt cam egale cele două semestre la 
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venituri, ar genera un buget anual total de 1,2-1,3 miliarde, noi avem un buget de 

2 miliarde. De ce stăm cu cei 500 milioane lei în fonduri europene, când ne 

propuneți și dumneavoastră, ne-a propus și domnul Hopincă, ne-a propus și 

domnul Melnic, când noi tăiem din fondurile europene cu care tot dânșii s-au bătut 

în piept? Haideți să băgăm acest buget pe un făgaș normal, să nu mai stăm la 

finalul anului cu realizare din buget de 60%, doar ca să ne batem cu pumnii în 

piept că avem un buget mare.   

Dl primar Popescu Cristian-Victor Piedone 

Exact! Domnule consilier, aveți perfectă dreptate. Așa cum v-am spus și 

la discuțiile cu liderii formațiunilor politice, suntem în radiografie de a vă supune 

spre cunoștință bugetul real, neumflat, nevizionar, bazându-se pe ce s-a prevăzut.  

Rectificarea generală va veni la ședința din 31 august. Domniile voastre 

puteți aduce de pe acum amendamente pentru fiecare proiect. După ce voi 

prezenta - nu este Ionuț în sală? Este? Când putem prezenta acea radiografie cu 

bugetul real pentru a avea o radiografie clară asupra a ceea ce se întâmplă? Te rog 

vino și spune. Da! Cu siguranță, noi am făcut această rectificare parțială, trebuie 

să facem rectificare inclusiv la A.E.S., trebuie mai multe... 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Da, cu siguranță, noi am făcut această rectificare parțială. Trebuie să facem, 

inclusiv, rectificare la AES...mai multe.   

Dl director Perniu Ionuț 

 Propunerea dumneavoastră implică un proces amplu de analiză, atât pe 

partea de venituri cât și pe partea de cheltuieli. Nu se poate face într-un timp atât 

de scurt. Am încercat, acum... 

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

Dar cine este domnul? Ca să-l cunoaștem și noi. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Este directorul de la Taxe și Impozite și este noul Director General de la 

Direcția Economică.  

Dl director Perniu Ionuț 

Ionuț Perniu, este numele meu. Încântat.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Provine din ANAF și are o experiență vastă în... 

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

 Promiteți că nu o să mă faceți obraznic? 
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Dl director Perniu Ionuț 

Nu o să intru în polemici cu dumneavoastră. Vom avea doar discuții pur 

tehnice. Ce vreau să vă aduc la cunoștință este, de-asemenea, pe partea de proiecte 

trebuie să discutăm cu cei responsabili, respectiv cu Serviciul de Proiecte 

Europene, să ne aducă la cunoștință care mai sunt proiectele care vor mai ajunge 

la maturitate în cursul anului 2023. Atunci vom veni cu o rectificare pe partea de 

venituri și implicit și pe partea de cheltuieli.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Domnul director, vă aduc la cunoștință, poate nu știți, nu avem aprobată în 

consiliu execuția bugetară pe 2023.  

Dl director Perniu Ionuț 

Execuția bugetară pe 2022? Adică contul de închidere? 

Dl consilier Roșca Iustinian 

... toate primăriile și le-au prezentat. Noi nu îl avem, cum nu avem nici 

raportul primarului... 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

O să scriu retroactiv... 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Primarul din 2022.  

Dl director Perniu Ionuț 

Mai ales că au intervenit și prevederile OUG 34 prin reducerea acelor 

cheltuieli materiale cu 10%. Deci, într-adevăr este un proces foarte complex, să 

știți.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Radiografia înainte de rectificarea reală, pe un buget real, raportat la ce 

spunea domnul consilier și raportat la acele cote care ne intră din bugetul de stat 

o calculați așa la... în mare parte vom... Nu este roz situația, dar nu ne sperie pentru 

că de aceea trebuie să aducem în real. Asta avem. Avem doi bănuți, cu ăia ar trebui 

să defilăm.  

Deci, repet, înainte de ședință, dacă dumneavoastră considerați în minus, în 

plus, în descentralizate, pe societăți, sau unde mai considerați, dacă puteți să veniți 

de acum cu propuneri, iar înainte de rectificarea majoră veți primi acea radiografie 

exactă. Estimăm undeva... Până pe 20 august am putea pune la dispoziție? Faceți 

un efort ca să fie totuși o radiografie... 
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Dl director Perniu Ionuț 

Încercăm cu toții să aducem in starea... 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

După care pe 31.08.2023, am stabilit și data ședinței ordinare, când venim 

cu rectificarea mare pe toată instituția și pe toate descentralizatele să venim exact 

cu un buget realist ca să ne putem închide la 31.12.2023. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul consilier, vă rog! 

Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

Propun acest amendament pentru echilibrarea bugetului și cred că este 

necesar pentru bunul mers al instituției și al investițiilor publice. Consider că este 

un amendament constructiv, ci nu unul conflictual.  

Domnul consilier Ploscaru George Alexandru dă citire Amendamentului 

înregistrat sub nr. 186075/31.07.2023 la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 al Sectorului 5 al 

Municipiului București aprobat prin H.C.L. Sector 5 nr. 02/ 26.01.2023 cu 

modificările și completările ulterioare. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Vizavi de amendament, dacă aveți întrebări? Mulțumim, domnul consilier 

Ploscaru. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Bună ziua și bun venit domnului director economic! Cred că deja nu mai 

avem un buget viu care să se rectifice în fiecare lună și asta este un lucru bun, că 

înseamnă că trecem la partea de viziune bugetară.  

Doi: referitor la amendament... nu știu cum să spun să nu jignesc pe nimeni, 

dar atâta experiență avem că de treizeci de ani sectorul ăsta este condus de P.S.D. 

să spunem așa... o rectificare bugetară se face cu pentru sursa de finanțare de unde. 

Ați venit astăzi și ați prezentat un amendament în care se spune sursa de finanțare, 

ducem într-un capitol, dar nu știm ce proiect. Ce votăm? Că luăm sau că dăm? 

Vreau să clarific lucrul ăsta.  

Doi: tocmai ce povestea colegul meu despre fondurile europene... pe ce 

bază v-ați fundamentat propunerea de a crește? Asta ați crescut, dacă am înțeles 

bine, nu? În prezentare ați trecut cu 46 mii lei, ceva de genul acesta. Sper că nu 

am înțeles greșit. Nu știu proiectul de unde vine? Adică, avem vreo factură care 

să...la fonduri europene nerambursabile nu ați trecut cumva...?  
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Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

Nu! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Puteți repeta, în afară de ce ați luat de la cultural, de unde ați luat? 

Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

Sunt 2 200 000 de lei de la Centrul Cultural, din calendarul de activități... 

Dl consilier Roșca Iustinian 

E luat că nu mai este acolo.  

Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

5 000 000 de lei provin din programele de finanțare de proiecte. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

De acolo ați luat.  

Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

Da.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Ați luat și de acolo.  

Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

Păi 5 000 000 de lei, pentru că suma a fost pentru tot anul. Suntem deja în 

august mâine, 1 august, și nu s-a terminat niciun proiect.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Domnilor consilieri, permiteți-mi să intervin. Ca ordonator principal de 

credite, aș propune și eu un amendament. Sunt de acord cu amendamentul făcut 

de domnul consilier cu amendamentul: în această ședință, doar luăm, iar unde îi 

vom repartiza, la radiografia și la rectificarea generală a bugetului, prin consultare 

cu dumneavoastră, aceleași lucruri le vom supune atenției fiecăruia dintre noi și 

vom dirija banii într-un fel sau altul. Astăzi putem... trebuie să vedem și exact... 

domnul consilier are dreptate, luăm, ducem, dar poate trebuie să ducem și colo și 

colo și colo, sau să nu mai ducem nicăieri că nu mai avem bani. Atunci, în baza 

radiografiei exacte, propunerea dumneavoastră de diminuare de a lua de la 

capitolele respective este bine venită, iar noi, după această diminuare, când intrăm 

cu rectificarea exactă a dumneavoastră, împreună cu dumneavoastră vom stabili 

în ce parte vor merge diferența de bani.    
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Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Da, vă rog, domnul consilier! 

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

Nu putem să îi luăm și să îi punem undeva într-un cufăr și să îi băgăm... 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Doar rectificarea pe minus, atât. 

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

Deci, vreți să diminuăm pur și simplu... scade și bugetul... 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Scade și bugetul.  

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

Se poate. Nu puteam doar să îi luăm și să... și pe urmă îl creștem, cu aceeași 

sumă.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu îl creștem. Vedem exact radiografia și dacă avem posibilitatea unde să 

creștem, avem bănuți. Nu avem bănuți, nu umflăm. Dezumflăm roata, vedem 

exact cum este radiografia pe ce urmează să vi-o prezint pe rectificarea majoră de 

la sfârșitul lunii august, iar acești bani nerectificați, dacă ne permite bugetul, dintr-

un buget realist, îi vom aloca acolo unde veți considera dumneavoastră.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul consilier Mircea, vă rog frumos! 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Am un amendament necesar pentru buna desfășurare. Anume: având în 

vedere necesitatea reparațiilor, întreținerea spațiilor verzi, a locurilor de joacă, în 

conformitate cu acordurile cadru și delegării de gestiune, aflate în derulare, trebuie 

să suplimentăm cu suma de 60 000 000 de lei.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Domnul viceprimar, domnul consilier, astăzi... așa este... trebuie anumite... 

eu nu mai... eu unul  nu vreau să fiu responsabil pe o chestie... este, într-adevăr, 

ce spuneți, necesar, dar o lună de zile nu mai moare nimeni. Deci, astăzi degeaba 

fac această rectificare, sau propuneți amendamente dumneavoastră, și s-o facem 

iarăși în orb și să bâjbâim unde sunt banii și ce se întâmplă. 
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Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Păi nu o să mai putem, domnul primar, să facem... Denis dacă este aici?  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Spune, Denis, despre ce este vorba? 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Nu putem să... 

Dl director Cristian Denis 

La ora actuală nu mai putem să mai avem niciun contract subsecvent pe 

întreținerea spațiilor verzi. Nici pentru clădiri, nici pentru amenajările pe care ni 

le propunem să le facem.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Păi cele cu spațiile verzi nu au acord cadru? Dar nu mai au contracte 

subsecvente, nu? 

Dl director Cristian Denis 

Nu sunt bani bugetați. Trebuie făcută… 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Până acum nu ai avut buget? Nu au fost bugetați pe tot anul? 

Dl director Cristian Denis 

Ba da, dar ne-am trezit în luna mai cu o rectificare pe minus de vreo 61 000 

000 de lei. Eu am aflat joi, când am avut discuții cu directorul de la direcția 

economică.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

La cât estimezi, pentru luna asta, să lăsăm… doar pentru maxim o lună când 

intrăm în… 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Înregistrarea nu redă. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Singurele șantiere care sunt în lucru sunt cele din Podul Giurgiului și 

Vigoniei. Mă refer la spații de joacă. În rest, noi nu avem… ce mai avem altceva? 

Dl director Cristian Denis 

Rahova, Eroilor… 
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Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Care este cuantumul acestor trei… 

Dl director Cristian Denis 

Undeva la 20 000 000 de lei.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

20 000 000 lei? 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul consilier, înțeleg că faceți un amendament vizavi de acest aspect.  

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Da, suma… 

Dl director Cristian Denis 

Suma este prevăzută undeva la 38 000 000-întreținerea spațiilor verzi… 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Lăsați-mă o lună de zile… spațiile verzi, mai facem economie. Nu 

contează, lasă, crește iarba, facem economie, o cosim de la 1 Septembrie. Nu-i 

problemă! Deci, o lună de zile nu avem problemă. Mă interesează care sunt în 

lucru: Rahova, Eroilor, Vigoniei și Podul Giurgiului, care se închide investiția. 

Dacă aici se poate face, într-adevăr, un amendament? Doar pe suma asta. Aici, 

garantez că nu vom dezechilibra sau vom face bugetul decât să închidem ceea ce 

am pornit, ca să putem să semnăm contractele subsecvente ca la 1 septembrie să 

fie închise aceste investiții. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Mai avem acord cadru sau nu mai avem?  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Păi asta este. Nu mai există… avem acord cadru, dar nu sunt contractele 

subsecvente semnate.  

Dl director Cristian Denis 

Nu sunt bugetați banii.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu sunt bugetați. S-au rectificat atunci, s-au luat cele 60 000 000 de lei. 

Unde s-au dus? Nu știu, dar erau bugetați la începutul anului inclusiv pentru spații 

verzi, cosit, și așa mai departe.  
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Dl consilier Roșca Iustinian 

Cumva ne cereți să… putem amâna? Că nu știm ce s-a întâmplat cu banii. 

Nu avem o radiografie pentru… 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Eu v-am explicat. Mâna este a dumneavoastră, nu este a mea. 

Dumneavoastră știți ce veți face.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Bun! Domnul… 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Atunci, Denis, domnul primar, facem atunci amendament doar pentru o 

lună?   

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Doar pentru o lună, atât! Până intrăm cu rectificarea generală. Doar 

necesarul pentru o lună de zile, iar contractele subsecvente… Denis! Contractele 

subsecvente să le semnați doar pentru lucrarea asta până la 31 August, cu suma 

necesară. Noile contracte, dacă vom avea sau nu subsecvente, dacă vom avea sau 

nu bani, se vor face după ce avem radiografia bugetului și vedem ce vom face. 

Repet, trebuie să ne gândim că AES-ul va prelua această sarcină. Da? Pe viitor. 

Spuneți, domnul consilier! 

Dl consilier Bîrsan Mihai 

Vreau și eu să-l întreb pe domnul director dacă cumva face listing RAM cu 

4 milioane de euro într-o lună de zile la parcuri? 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Ia stai mă puțin, tu îmi spui mie că Eroilor, Calea Rahovei și… 

Dl director Cristian Denis 

Toată zona Giurgiului și cele trei locuri de joacă de acolo, ăștia sunt banii 

care… 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Eu vorbesc Podul Giurgiului doar locurile de joacă, nu ce au avut ei prin 

infrastructură.  

Dl director Cristian Denis 

Vorbim inclusiv de reamenajarea spațiilor verzi. 
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Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Lasă-le pe alea. Alea le facem după rectificarea bugetară. Nu-mi băga 

spațiile verzi, ți-am zis! Locurile de joacă, care nu erau prevăzute, cele trei locuri 

de joacă de la Podul Giurgiului și Vigoniei, Calea Rahovei și Eroilor. Altceva 

nimic. Restul intrăm cu ele de la rectificarea de la 1 septembrie. Deci, cât îți 

trebuie fără spațiile alea verzi? Acolo sunt bănuții, grădinile blocurilor. Trebuie 

să pui pe toată zona, Podul Giurgiului și…  

Dl director Cristian Denis 

Eu am suma făcută la grămadă.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Cum mă, nu ai? Ai cât costă clar locurile alea de joacă… ca să dau drumul, 

mi-ați prezentat valoarea estimată a lucrărilor respective. Nu are cum să se ducă… 

are dreptate domnul consilier, nu are cum să se ducă la 20 000 000 de lei.  

Dl director Cristian Denis 

Undeva la 11 000 000-12 000 000 de lei.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

10 000 000 de lei amendamentul ca să… este mult.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul primar, eu vă propun să votăm amendamentul domnului consilier 

Ploscaru și între timp să se lămurească domnul director Denis care este valoarea 

corectă și domnul consilier să revină și să discutăm amendamentul.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Ia interesează-te cât costă exact doar amenajarea de la Rahova, cele două 

locuri de joacă, turnăm tartan și să cumperi noile tobogane. Altceva ce faci acolo? 

Și parcul Eroilor. Altceva? 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Deci, domnii consilieri, vă rog! Deci, domnul secretar, vă rog să votăm 

amendamentul domnului consilier Ploscaru. Și între timp să se lămurească 

domnul consilier Mircea cu domnul director care este valoarea. Dacă mai sunt 

discuții în legătură cu acest punct? Domnul Roșca, vă rog!  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Propun înainte să trecem de punctul acesta, și să revenim după ce avem 

clarificări.   
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Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Nu, trebuie să votăm întâi și nu putem trece la următorul punct… 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Votăm amendamentul… 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Votăm amendamentul, au timp. Domnul secretar, vă rog frumos, 

amendamentul domnului Ploscaru.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru amendamentul Grupului PSD? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, Ducuță 

Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-

Niculae) și 6 abțineri (Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-

Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin Andrei), 

amendamentul domnului consilier Ploscaru George Alexandru, înregistrat 

sub nr. 186075/31.07.2023 a fost aprobat. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul director Ionuț, vă rog frumos, luați cuvântul, să ne lămurească. 

Dl director Perniu Ionuț 

S-a creat o mică confuzie vizavi de această rectificare. În luna mai a fost 

redus bugetul pentru capitolul – parcuri – 67, cu vreo 60 000 000 și ceva. Vă spun 

aproximativ pentru că nu am datele acum. Acele sume erau alocate unor contracte 

deja încheiate. Deci, rectificarea ar trebui să mute această sumă pe capitolul 

respectiv tocmai pentru a echilibra aceste aspect. Suma pe care o dorește 

dumnealui, suplimentar, trebuie să o găsim la celelalte capitole pentru a reduce 

cheltuielile. Deci, asta este, de fapt, speța în sine.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Am înțeles! 

Dl director Perniu Ionuț 

Este puțin mai complexă. Asta ne obligă pe OUG 34… 
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Dl consilier Roșca Iustinian 

Înregistrarea nu redă. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Ei au bugetat, au semnat contracte și pe urmă le-au luat banii? 

Dl director Perniu Ionuț 

Acest OUG 34 presupune ca reducerea de 10% să se realizeze pe toate 

capitolele. Adică 10% din fiecare capitol, în situația în care nu au fost deja 

încheiate angajamente legale. Adică, contracte, da? 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Și dacă avem angajament încheiat? 

Dl director Perniu Ionuț 

Sunt situații temeinic justificate de către ordonatorul principal de credite. 

Atunci, în situația asta noi trebuie să reanalizăm întregul buget pe partea de 

cheltuieli materiale, să reducem în manierea în care să echilibrăm și această sumă 

tăiată la 31 mai.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul consilier, v-ați lămurit? Putem să discutăm și cu dumneavoastră? 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Tot suma de 60 000 000 de lei rămân.   

Dl director Perniu Ionuț 

Trebuie repusă pentru că sunt contracte încheiate. Au generat raport juridic.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Am înțeles! 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Și de ce au diminuat-o? Că asta nu înțeleg.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Mă rog! Nu discutăm acest aspect. 

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

Și P.P.U(s-l) a votat. Numai noi nu am votat împotrivă.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Vă dăm această ocazie, acum.  



22 
 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Să ne criticați.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Amendamentul domnului consilier Mircea, vă rog frumos, domnul 

viceprimar! 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Sunt de acord cu amendamentul domnului consilier în care am spus ca 

astăzi să diminuăm și ca data viitoare să bugetăm exact unde a spus domnul 

consilier, acolo unde avem posibilitatea de a bugeta.  

Dl consilier local Dimitriu Alexandru Paul 

Tocmai ce s-a votat amendamentul dumnealui… peste amendamentul 

dumnealui?  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Nu se mai poate.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Las-o cum a căzut și asta este. Gata, am înțeles! Este în regulă.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnul viceprimar? 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Deci, cum am spus, este necesar suplimentarea bugetului cu suma de 60 

000 000 de lei. Luând în considerare cele menționate, propunem suplimentarea 

articolului bugetar 67.05.03, articolul 20.30.30 cu suma menționată mai sus, 

urmând ca suma propusă să fie diminuată din capitolul bugetar 84.02. transporturi 

și comunicații.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Am înțeles! Dacă sunt discuții pe baza acestui amendament, dacă nu, 

domnul secretar… 

Dl consilier Ploscaru George-Alexandru 

Ar trebui să găsească altă sursă de venit.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Transporturi și comunicații? Păi ce avem la transporturi și comunicații? 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 
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La articolul 84.02.03 sunt străzile. Și de acolo, într-adevăr, se vor lua acești 

bani.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Și comunicații? STS-ul, nu-i punem. 

Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Este articolul mare, dar acolo… se vor lua articolul 84.02.03… 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Domnilor consilieri, este o chestie pentru o lună de zile. Reglarea efectiv a 

bugetului real se va face cu ce vă vom prezenta, cu amendamentele 

dumneavoastră pe fiecare capitol bugetar în radiografia exactă existentă în 

primărie cu cheltuielile la zi, cu datoriile la zi, cu absolut tot. Iar dumneavoastră 

împreună cu noi, reglăm, rectificăm, ducem colo, o dată pentru totdeauna ca să 

avem o  viziune clară asupra bugetului care intenția mea este să vă prezint până 

pe 31 august, anul acesta, desigur. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Supunem la vot amendamentul domnului viceprimar Nicolaidis Mircea 

Horațiu. 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 5 voturi pentru (Nicolaidis Mircea-Horațiu, Șerban Andrei Bogdan, 

Iofciu Ion, Cârlogea George-Cristian și Gorneanu Mihaela) și 22 abțineri 

(Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Ioniță George,  Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion,  Ploscaru 

George-Alexandru, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu 

Alexandru-Paul, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca 

Iustinian, Ilie Cătălin Andrei, Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, 

Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae) 

amendamentul nu a fost adoptat. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Asta este. Asta este doleanța ...Să știți că nu îmi faceți mie rău. Doamne 

ferește, nu e treaba mea, e treaba dumneavoastră... dacă e cazul, sistăm șantiere 

peste tot și asta este.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Vom supune la vot proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2023 al Sectorului 5 al Municipiului București 

aprobat prin H.C.L. Sector 5 nr. 02/ 26.01.2023 cu modificările și completările 

ulterioare  cu amendament cu tot domnule secretar. 



24 
 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Avem avize favorabile de la toate cele trei comisii. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 15 voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) și 12 abțineri (Dimitriu Alexandru-Paul, 

Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca 

Iustinian, Ilie Cătălin Andrei, Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, 

Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae)  

proiectul a fost adoptat. 

 Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Vom trece la punctul 6. 

Din sală 

Nu are cum să fie 15 pentru că tot PSD-ul a votat pentru... 

Dna Șef Serviciu Sichitiu Adina 

E bine. 10 PSD, 4 PPU(s-l) și doamna Gorneanu. 

Din sală 

Și doamna Gorneanu este PSD? 

   Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Vă rog frumos domnule consilier, nu faceți astfel de afirmații. Nu e frumos, 

nu e colegial să vorbim, să facem acuzații. Puțin respect mai ales că avem de-a 

face cu o doamnă. Nu-mi place. Fiecare are părerea lui personală, nu în ședință. 

 Domnule secretar, trecem la punctul 6 de pe ordinea de zi-proiect de 

hotărâre privind aprobarea Planului de asigurare cu resurse umane, materiale 

și financiare necesare gestionării situațiilor de urgență pentru anul 2023. 

Dacă sunt discuții, dacă nu votul comisiilor. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

La punctul 6 avem avize favorabile de la  comisia 1 și la comisia 8 și aviz 

nefavorabil la comisia 6.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Să supunem la vot domnule secretar, mulțumim.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 
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Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin 

Andrei) și 6 abțineri (Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea 

Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 Sunt dator...domnule Denis, sunteți în sală? 

 Deci stop Podul Giurgiului pe ce spunem spații verzi și tot, pentru că nu 

există buget, vom vedea la 31 august. Locurile de joacă fiind o sumă până într-o 

sută de mii de euro cele trei locuri de joacă vom face și achiziție directă. Pe 

codurile CPV pe fiecare în parte. 

Dl director Denis Cristian 

 Dacă îmi permiteți... 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 Nu am contract,  pot să cumpăr și le montează respectivii din acordul cadru. 

         Dl director Denis Cristian 

Aparatele se por cumpăra, pe achiziție directă. Tocmai s-a votat rectificarea 

în întregime pentru că în rectificare le-am prins. Atunci ce înseamnă- spațiu verde, 

tartan, gazon, instalație de aspersoare cu iluminatul nu se mai poate face absolut 

nimic.  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 Perfect, iar rugămintea mea, tot constructorii care li  se blochează șantierele 

să-i îndrumi către cei care au semnat contracte de angajament și au contracte 

semnate pentru demararea acestor proiecte, și tot domniile lor să le explice de ce 

au oprit aceste șantiere. Și în fața cetățenilor vom ști exact ce să spunem. Adică 

un contract semnat în interimatul Primăriei Sectorului 5 bugetat, acum nu se 

poate...  

Dl director Denis Cristian 

 Dacă mai îmi permiteți, inclusiv Eroilor, va fi șantierul blocat, inclusiv 

Rahova, vom bloca toate șantierele, nu mai lucrăm nimic. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 O să stăm pe  bugetul de la Infrastructură, ce are de făcut Infrastructura...iar 

spațiile verzi le lăsăm așa. Contractul e semnat, nu avem cum să ne 

întoarcem...contractele sunt semnate de predecesorii... 
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Din sală 

 Pot să rămână...  

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 Nu e nicio problemă, asta e cu  o parte bugetată de domniile lor...acum  

blochează șantierele. Nu le blochează Piedone, voi le-ați blocat, nu consiliul. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

 Nu noi le-am blocat, alții. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Asta este, nu ne mai întoarcem în trecut, vom vedea la noua radiografie ce 

avem de făcut.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Să trecem la punctul 7 de pe ordinea de zi- proiect de hotărâre privind 

aprobarea derulării și finanțării, din bugetul local al Sectorului 5, a proiectului 

Elevi și profesori de 10 în Sectorul 5, ediția 2023. 

Dacă sunt discuții.  

Dl consilier Mălăelea Daniel 

 Ca om al școlii, ca profesor, țin foarte mult să adresez celor 18 elevi care 

au obținut media 10 la examenul de Evaluarea Națională și celor 3 elevi care au 

obținut media 10 la examenul de  Bacalaureat: felicitări atât în numele meu cât și 

în numele consilierilor locali liberali! 

 Vin și cu un amendament. Pentru că performanța trebuie recompensată cât 

se poate la justa valoare. Trebuie să ne apropiem la justa valoare și să nu facem o 

inechitate, vin și propun ca valoarea recompensei sau a stimulentului financiar 

pentru elevii care au obținut 10 la Evaluarea Națională să fie egală cu valoarea 

stimulentului financiar pe care îl primesc elevii care au obținut 10 la Bacalaureat. 

Adică de la 5000 de lei să crească la 10000 de lei atât cât este pentru examenul de 

Bacalaureat. Totodată pentru ca aceste performanțe  nu pot fi obținute de elevi 

fără sprijinul profesorilor, vin și propun ca recompensa sau stimulentul financiar 

pentru profesori, atât pentru Evaluarea Națională cât și pentru Bacalaureat, să 

crească de la 2500 la 5000 lei pentru că în proiect e prevăzut ca directorul de la 

acele unități școlare unde s-au obținut media 10 să primească 5000 lei. Mi se pare 

firesc ca și profesorul să primească 5000 lei. Și cred că ar fi bine să și menționăm 

acele unități școlare în care s-a obținut acele medii de 10. Sunt unitățile școlare cu 

care noi ne mândrim. Ele fac cinste sectorului. Este vorba aici de Colegiul 

Național Gheorghe Lazăr, de Liceul Teoretic Ștefan Odobleja, de Școala 

Gimnazială nr.124, Școala Gimnazială I.G.Duca, Școala Gimnazială nr.150 și 

Școala Gimnazială nr.280, elevii, profesorii, care i-au pregătit și directorii acelor 
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unități școlare, merită felicitările noastre și trebuie să le spunem că suntem mândri 

de aceste performanțe. Acesta este amendamentul..., deci creșterea...   

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 

Dar creșterea bugetară? 

Dl consilier Mălăelea Daniel 

 Nu am făcut calculul...dar se poate face calculul... 

 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

De la 5000 la 10000...  

Dl consilier Mălăelea Daniel 

Sunt puțini elevi care au obținut, sunt 18 elevi la Evaluarea Națională și 3 

la Bacalaureat. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Deci nu sunt așa de mulți. Nu este ceva... 

 Vă rog frumos domnul consilier Dimitriu Alexandru Paul.. 

Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul  

 Susținem cel puțin partea a doua din amendament. Eram și eu eram pregătit 

să-l fac și eu. E total injust ca directorul să ia o sumă mai mare decât profesorul 

care a făcut efectiv treaba. Bun. Un director are grijă ca totul să funcționeze cum 

trebuie, dar susțin cu tărie acest amendament. 2-susțin și prima parte din 

amendament. Nu mă gândisem la ea, dar dacă tot sunt bani în buget cu mare drag 

vom vota. 

 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Mulțumim! Prin urmare să supunem la vot amendamentul domnului 

consilier Mălăelea Daniel. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian, Ilie Cătălin 

Andrei, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona 

și Zamfirescu Leonard-Niculae) amendamentul a fost adoptat.  
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Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Domnule secretar supunem la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 

derulării și finanțării, din bugetul local al Sectorului 5, a proiectului Elevi și 

profesori de 10 în Sectorul 5, ediția 2023 cu amendament cu tot.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 27 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian, Ilie Cătălin 

Andrei, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona 

și Zamfirescu Leonard-Niculae) proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Punctul 11 de pe ordinea de zi-proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 5 nr. 74/30.03.2023 

privind constituirea Comisiei de negociere pentru achiziționarea terenului 

situat în strada Petre Ispirescu nr. 21A, Sector 5, București. 

Dacă sunt discuții, dacă nu să supuneți la vot. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Avem aviz favorabil la ambele comisii. 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea 

George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Iofciu 

Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-

Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin Andrei) și 6 

abțineri (Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-

Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae)  proiectul de hotărâre a fost 

adoptat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Punctul 12 de pe ordinea de zi proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 5 nr. 75/30.03.2023 

privind constituirea Comisiei de negociere pentru achiziționarea terenului 

situat în strada Iancu Jianu nr. 38A, Sector 5, București. 

Dacă sunt discuții, dacă nu, vă rugăm.  
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Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Avem aviz favorabil la cele două comisii de specialitate. 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea 

George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Iofciu 

Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-

Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin Andrei) și 6 

abțineri (Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-

Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae)  proiectul de hotărâre a fost 

adoptat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Punctul 13 de pe ordinea de zi- proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea HCL Sector 5 nr. 82/30.11.2005 referitoare la înființarea Registrul 

de evidență a datoriei publice locale și împuternicirea d-nei Disăgilă Isabela 

Nicoleta să țină Registrul datoriei publice locale a Consiliului Local Sector 5, 

cu modificările și completările ulterioare. 

Dacă sunt discuții, dacă nu...  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Aici avem vot secret. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Avem numele directorului Economic în titlul proiectului. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

O să rog secretariatul să împartă  buletinele de vot. 

Mergem la următorul proiect de pe ordinea de zi. 

 

 La ora 16:23 domnul consilier local Burlacu Oleg a ieșit din sala de 

ședință. Prezenți – 26 de consilieri locali. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Punctul 14 de pe ordinea de zi- proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al Sectorului 5 nr. 64/2018 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiective de investiții 

„Reabilitare, consolidare, extindere a unităților de învățământ preuniversitar 

de stat din sectorul 5 (nivel preșcolar)” cu modificările și completările 

ulterioare, în vederea realizării obiectivul de investiții „Lucrări de reparații, 

reabilitare termică și consolidare, rămase de executat la Grădinița nr. 35 Str. 

Crizantemelor nr. 2, Sector 5, București”. 

Dacă sunt discuții, dacă nu să supunem la vot. Domnule secretar, comisiile. 
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Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Avem aviz favorabil la cele trei comisii de specialitate. 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi ( Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea 

George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Iofciu 

Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-

Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin Andrei) și 5 

abțineri (Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-Claudia 

Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

La ora 16:25 domnul consilier local Burlacu Oleg a intrat în sala de 

ședință. Prezenți – 27 de consilieri locali. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Punctul 15 de pe ordinea de zi- proiect de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul General al Municipiului București pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 5 în vederea asocierii Sectorului 5 al 

Municipiului București cu Compania Municipală Termoenergetica București 

S.A. având ca obiect finanțarea și realizarea în comun a lucrărilor de interes 

public local cu privire la modernizarea, regenerarea urbană a punctelor termice 

și întreținerea spațiilor din proximitatea acestora aflate pe raza administrativ-

teritorială a Sectorului 5 al Municipiului București. 

Dacă sunt discuții...poftiți domnule consilier. 

Dl consilier Ioniță George 

 Am o întrebare tehnică pentru executiv. În cadrul proiectului acesta cu 

punctele termice, spațiile din jurul clădirilor punctelor termice, dacă sunt parcări 

deja, se vor reamenaja? Sau dacă nu sunt se vor amenaja parcări în jurul lor? 

 Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Da am zis...zi-i de acolo tare. 

Dl director Denis Cristian 

Nu . În spațiile acelea nu se vor crea parcări. 

Dl consilier Ioniță George 

Nu mă refer la spațiile verzi, mă refer la platformele betonate și sau asfaltate 

din jurul clădirilor punctelor termice. 

Dl consilier Denis Cristian 

Acolo da, fără discuție se vor amenaja. Sigur. 

 Dl consilier Ioniță George 

 În acest caz vreau să fac un amendament, cel puțin un loc din aceste spații 

să fie pentru vehicule electrice, să fie marcate și semnalizate ca atare. Unul singur. 
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Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Supuneți la vot amendamentul. Loc parcare mașini electrice. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Supunem la vot amendamentul domnului consilier Ioniță George. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Supunem la vot amendamentul domnului consilier... 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi pentru Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin 

Andrei) și 6 abțineri (Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea 

Daniel, Pop Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae)                                

amendamentul a fost aprobat. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Trecem să supunem la vot - proiectul de hotărâre privind solicitarea către 

Consiliul General al Municipiului București pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 5 în vederea asocierii Sectorului 5 al 

Municipiului București cu Compania Municipală Termoenergetica București 

S.A. având ca obiect finanțarea și realizarea în comun a lucrărilor de interes 

public local cu privire la modernizarea, regenerarea urbană a punctelor termice 

și întreținerea spațiilor din proximitatea acestora aflate pe raza administrativ-

teritorială a Sectorului 5 al Municipiului București cu amendament cu tot. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Imediat, mă scuzați. Votăm  proiectul cu amendament cu tot. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi  Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea 

George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Iofciu 

Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-

Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Ilie Cătălin Andrei) și 6 

abțineri (Burlacu Oleg, Bîrsan Mihai, Ducuță Alexandru, Mălăelea Daniel, Pop-
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Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae),  proiectul de hotărâre a fost 

adoptat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Punctul 16 de pe ordinea de zi- Proiect de hotărâre pentru modificarea 

H.C.L. nr. 27/26.01.2023 privind aprobarea Calendarului manifestărilor 

culturale ale Centrului Cultural și de Tineret „Ștefan Iordache” pentru anul 

2023. 

Dacă sunt discuții pentru punctul 16, vă rog domnule consilier. 

Dl consilier Ploscaru George 

Dl consilier Ploscaru George dă citire amendamentului înregistrat sub 

numarul 186076/31.08.2023 la proiectul-Calendarului manifestărilor 

culturale ale Centrului Cultural și de Tineret „Ștefan Iordache” pentru 

anul 2023. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Mulțumim. Prin urmare să supunem la vot amendamentul domnului 

consilier Ploscaru George. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 16 voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 

Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian și Ilie Cătălin Andrei ) și 11 abțineri (Dimitriu 

Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin 

Vladimir, Roșca Iustinian, , Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, Ducuță Alexandru, 

Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae),                                                      

amendamentul domnului Ploscaru George a fost aprobat.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 27/26.01.2023 privind 

aprobarea Calendarului manifestărilor culturale ale Centrului Cultural și 

de Tineret „Ștefan Iordache” pentru anul 2023 cu amendament cu tot. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Avem aviz nefavorabil de la comisia 4. 

Cine este pentru? Voturi împotrivă? Abțineri? 

Cu 15 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Cardaș Daniel Constantin, 

Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Gorneanu 

Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis 
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Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) și 12 abțineri (Dimitriu Alexandru-Paul, 

Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca 

Iustinian, Ilie Cătălin Andrei, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, Ducuță Alexandru, 

Mălăelea Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae),                                      

proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Dl consilier Bîrsan Mihai. 

Aș vrea și eu să știu de ce se modifică în HCL-ul nr. 213/17-12-2020,                             

și nu se modifică cel din 28.01.2021, că în 28 s-a modificat odată cel din 2020. Și 

acum ne întoarcem peste unul...din 2021. Deci modifică penultimul, nu ultimul. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Se modifică inițialul, nu există să modifici ultima sau penultima. Totdeauna  

inițialul. Este inițialul cu modificările și completările ulterioare. 

Dl consilier Bîrsan Mihai 

Da, mulțumesc.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

Ne dă cineva un răspuns? 

. Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Da. S-a răspuns. 

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Avem votul pentru punctul 13- proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea HCL Sector 5 nr. 82/30.11.2005 referitoare la înființarea Registrul 

de evidență a datoriei publice locale și împuternicirea d-nei Disăgilă Isabela 

Nicoleta să țină Registrul datoriei publice locale a Consiliului Local Sector 5, 

cu modificările și completările ulterioare. 

Dna consilier Ștefănescu Georgiana 

 Voi da citire procesului verbal  al comisiei de numărare a voturilor, încheiat 

astăzi 31.07.2023. Membrii comisiei de numărare a voturilor au procedat la 

numărarea buletinelor de vot, pentru numirea doamnelor Gușoi Andreea Mihaela 

și Dobrescu Florina Carmen, care vor ține Registrul de Evidență a Datoriei 

Publice Locale și Registrul de Evidență  a Garanțiilor Locale ale Sectorului 5 al 

Municipiului București și să le raporteze către Ministerul Finanțelor Publice în 

conformitate cu reglementările legale. 

În urma centralizării și numărării voturilor s-au constatat următorul rezultat. 

Voturi pentru 14, împotrivă 5, voturi nule 5.  

Dna președinte de ședință Pop Claudia Ramona 

 Punctul 17 de pe ordinea de zi-proiect de hotărâre pentru modificarea  

H.C.L. Sector 5 nr. 213/17.12.2020 privind modificarea Actului Constitutiv 
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al societății INFRASTRUCTURĂ DF5 S.A., cu modificările și completările 

ulterioare.  

Dl consilier Ploscaru George 

 La punctul 17, cel cu Infrastructura. Am văzut din materialele prezentate că 

este propusă doamna Dobrinescu, care este Director Adjunct ... Eu zic să păstrăm 

linia, pentru că ar fi bine să fie Directorul General, să fie propus. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 Eu știu că vreți să mă prindeți în ofsaid, dar nu este cazul. 

 De ce nu poate domnul Director General-domnul Ceti vă va da lămuriri.  

Dl consilier Ploscaru George 

 Eu zic să păstrăm linia, dacă a fost domnul Lazarov Director General, acum 

să fie tot Directorul General. 

Dl Primar Popescu Cristian Victor Piedone 

 De ce nu poate fi domnul Director General ...și de ce vorbim de ofsaid. 

Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Bună ziua domnule Primar, buna ziua domnule Viceprimar, domnilor 

consilieri. 

 Domnul Director General al instituției Centrul Cultural Ștefan Iordache nu 

îndeplinește o condiție esențială pentru a fi reprezentant în A.G.A. Are cazier 

fiscal și pentru a nu întâmpina alte probleme pe care le-am întâmpinat la 

Infrastructură în ultima perioadă, trebuie să eliminăm această sincopă. Doamna 

Alina, reprezentant în A.G.A... 

Din sală 

 De ce este atunci Director General?  

Dl Ceti Claudiu Octavian 

 În legislatie... e vorba de cazierul fiscal, nu judiciar. 

Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul 

 Nu contează. Destul de grav. Mai grav!  

Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Absolut deloc. Este vorba despre o eroare, exact cum s-a întâmplat și cu  

Directorul General  în cazul de față al Companiei Infrastructură. Este vorba de 

eroarea depunerii Declarației. Aceasta este în curs de clarificare, dar pentru a nu 

bloca activitatea și pentru a merge mai departe și a avea o conduită în parte de  

societăți comerciale...această modificare...știm bine că în trecut  tot doamna Alina 

a fost și reprezentanta Centrului Cultural în ... 

Dl consilier Ploscaru George 

 Deci nu poate fi membru A.G.A. dar poate fi Director General. 
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Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Vedeți vă dați singur răspunsul și ar fi foarte bine să nu insistăm pe acest 

subiect vizavi de subiectul cazier. 

Din sală 

 De ce???? 

 Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Domnule Ploscaru, dumneavoastră sunteți  reprezentantul în A.G.A. din 

partea Consiliului Local Sector 5 în Adunarea Generală a Acționarilor a 

Companiei Infrastructură. Acum câteva zile... 

 Cred că ar trebui să cereți explicații Consiliului de Administrație interimar, 

cum au reuși să voteze un Director General provizoriu sau interimar fără a studia 

documentația în spate - cazier fiscal. E o mare problemă. Pentru a evita această 

problemă și a nu mai exista sincope de genul  în practică, am dorit și cel puțin am 

propus în cazul de față aparatului de specialitate  al primarului pentru a merge mai 

departe cu această activitate. 

 Doamna Alina, a reprezentat în trecut Centrul Cultural adică acționarul 

minoritar și în A.G.A. Are o experiență foarte bună și cu siguranță o va avea și în 

viitor. 

Dl consilier Ploscaru George 

 Păi dacă s-a pus la Infrastructură așa cum  spuneți dumneavoastră, să se 

pună și în primărie, dacă se poate acolo se poate și acolo.  

Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Nu înțeleg aluzia... 

Dl consilier Ploscaru George 

 Dumneavoastră ați spus-o mai devreme... 

Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Nu înțeleg aluzia... 

Dl consilier Burlacu Oleg 

 Domnule Ceti, vă întreb ceva, pe interimat, care este sancțiunea... 

 Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Nu există nicio sancțiune.  

Dl consilier Burlacu Oleg 

 Nu, nu, nu, care este sancțiunea pentru faptul că un Director General 

Interimar are cazier judiciar fiscal. 

Dl Ceti Claudiu Octavian 

 Nu există nicio sancțiune... 

 Dl consilier Burlacu Oleg 

Mulțumesc! 
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Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Astăzi am vorbit cu domnul Edu și a zis că n-a semnat niciun document.  

Dl Ceti Claudiu Octavian 

Nu s-a semnat niciun document. Asta a fost o discuție care ... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu ne-au adus nici nouă, nici dumneavoastră la cunoștință despre acest 

cazier fiscal dar probabil a știut și nu a semnat ... 

Dl Ceti Claudiu Octavian 

Acest cazier, această minciună de cazier, a apărut după luna Iulie. Este o 

mică problemă! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Întrebarea mea: sunt câteva subordonate despre care noi nu știm, nu au 

niciun raport din partea Consiliului, după atâta perioadă, mai mult, suntem 

întrebați ce faceți la Infrastructură? Că ați dat oameni afară, că ... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Folclor! Întrebați dacă vreunul, în afară de directorul de la Infrastructură 

care și-a dat demisia, nu și-a depus nimeni demisia. 

Dl Ceti Claudiu Octavian 

Nu a existat în cele 3 companii, dacă discutăm și de Economat care se află 

în procedura de insolvență, nu a existat nicio concediere în masă sau un alt fel de 

concediere. Singura demisie să spunem așa, părăsirea conducerii a fost la 

Infrastructură. Dl Cărbureanu a demisionat, a fost de comun acord să spunem așa, 

o demisie de onoare. A plecat, nu-și mai desfășoară activitatea în Sectorul 5.  

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

De bunăvoie nu de onoare! 

 Dl Ceti Claudiu Octavian 

Da.  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Am rectificat! Nu de onoare, de bunăvoie.  

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 
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 Supun la vot punctul 17: Proiect de hotărâre pentru modificarea  H.C.L. 

Sector 5 nr. 213/17.12.2020 privind modificarea Actului Constitutiv al societății 

INFRASTRUCTURĂ DF5 S.A., cu modificările și completările ulterioare.  

 

Dl secretar general  Mănuc Florin 

Avem aviz favorabil de la Comisia 1 și aviz nefavorabil de la Comisia 6.  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Cu 5 voturi pentru (Gorneanu Mihaela, Cârlogea George-Cristian, Șerban 

Andrei Bogdan, Nicolaidis Mircea-Horațiu și Iofciu Ion) și 22 abțineri 

(Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Cardaș Daniel Constantin, Ducuță 

Alexandru, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei 

George, Mălăelea Daniel, Melnic Constantin-Ion, Ploscaru George-Alexandru, 

Pop-Claudia Ramona, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian, Ilie Cătălin 

Andrei, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu 

Constantin Vladimir, Roșca Iustinian și Zamfirescu Leonard-Niculae), proiectul 

de hotărâre nu a fost adoptat. 

 

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

 Trecem la punctul 19: Proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Anexei nr. 3 a Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr. 

67/23.03.2020 pentru aprobarea Studiului de oportunitate privind modalitatea 

de gestiune a serviciului public de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al 

Municipiului București, stabilirea modalității de gestiune a serviciului public 

de salubrizare la nivelul sectorului 5 al Municipiului București, a 

Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului public de 

salubrizare, a Caietului de sarcini și a Contractului Cadru de Delegare a 

gestiunii serviciului public de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al 

Municipiului București, cu modificările și completările ulterioare.  

 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Da, grupul USR este de acord cu îmbunătățirea salubrizării orașului, însă 

din tot proiectul ăsta creștem numărul de prețuri, creștem diverse activități. Nu 

știm care e impactul. Adică, cred că suntem la fel de responsabili, să fie curat la 

un preț corect. Ne poate spune cineva cu cât ne va costa dacă votăm acest proiect?  

Dl director Gabriel Radu 

Bună ziua, numele meu este Gabriel Radu, actualmente sunt director 

general adjunct al Societății Salubrizare din Sectorul 5, impactul bugetar asupra 

acestei activități, aș vrea să subliniez că activitatea este o activitate meteo 

dependentă. Nu se desfășoară în toată perioada anului ci numai în lunile a căror 
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temperatură depășesc 7 grade, deci în partea de iarnă nu se vor desfășura aceste 

activități, nu se vor desfășura aceste activități mecanizate. Impactul lunar poate fi 

de până la 1.200.000 lei, în plus față de ce este acum. Încă o dată vă spun, sume 

achitate de către Primărie. Este valoarea maximă și de ce? Vă dau un exemplu: 

cum a fost astăzi ploaie, activitățile de spălat și stropit nu s-au realizat. Adică dacă 

mergem pe frecvențe, acele activități nu se realizează. Din totalul să zicem, de 6 

luni de zile în care vom avea 20 de zile în care avem ploaie, anumite activități nu 

se realizează. Deci eu v-am spus, valoarea maximă a acestui proiect, este numai 

pe câteva luni. 

 Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

Supun la vot punctul 19: Proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Anexei nr. 3 a Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr. 

67/23.03.2020 pentru aprobarea Studiului de oportunitate privind modalitatea 

de gestiune a serviciului public de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al 

Municipiului București, stabilirea modalității de gestiune a serviciului public 

de salubrizare la nivelul sectorului 5 al Municipiului București, a 

Regulamentului de organizare și funcționare al serviciului public de 

salubrizare, a Caietului de sarcini și a Contractului Cadru de Delegare a 

gestiunii serviciului public de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al 

Municipiului București, cu modificările și completările ulterioare.  

Dl secretar general  Mănuc Florin 

Avem aviz favorabil la Comisia 1 și aviz nefavorabil de la Comisia 5.  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Cu 20 voturi pentru (Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo 

Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca Iustinian,  Agheorghiesei 

Emil, Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Găină Maria, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Matei Ion, Matei George, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban 

Andrei Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) și 7 abțineri 

(Ilie Cătălin Andrei, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, Ducuță Alexandru, Mălăelea 

Daniel, Pop-Claudia Ramona și Zamfirescu Leonard-Niculae), proiectul de 

hotărâre  a fost adoptat. 

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

 Trecem la punctul suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea, 

implementarea și sustenabilitatea proiectului „Dotare cu mobilier, materiale 

didactice și echipamente digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a 

unităților conexe din Sectorul 5 al Municipiului București” în vederea 

finanțării acestuia prin Programul Național de Redresare și Reziliență (PNRR).  
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Dl secretar general  Mănuc Florin 

Avem aviz favorabil la Comisia 1 și aviz nefavorabil de la Comisia 5.  

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Cu  27 voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Cardaș Daniel 

Constantin, Ducuță Alexandru, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Iofciu Ion, 

Matei Ion, Matei George, Mălăelea Daniel, Melnic Constantin-Ion, Ploscaru 

George-Alexandru, Pop-Claudia Ramona, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian, Gorneanu Mihaela, Cârlogea George-Cristian, Șerban Andrei Bogdan, 

Nicolaidis Mircea-Horațiu, Iofciu Ion, Ilie Cătălin Andrei, Dimitriu Alexandru-

Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin Vladimir, Roșca 

Iustinian și Zamfirescu Leonard-Niculae), proiectul de hotărâre  a fost adoptat. 

 

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

Trecem la Diverse. 

Dl consilier Burlacu Oleg 

Dragi colegi, este ultima ședință sau hotărâre pe care, cel puțin în persoana 

subsemnatului, nu va fi contestată. Dat fiind faptul că, părerea noastră este încă în 

picioare, în sensul că suntem într-o stare de neclaritate legală, dacă acest aspect 

nu va fi clarificat până la următoarea ședință de Consiliu, cel puțin personal, voi 

contesta și dacă va fi cazul, în cascadă, toate hotărârile de Consiliu Local, atât la 

Instituția Prefectului Municipiului București, cât și în instanță, pentru a ne lămuri 

o dată pentru totdeauna că poate sunt și eu, poate nu sunt... errare humanum est, 

există posibilitatea să mă înșel și eu și atunci ne vom clarifica doar în instanță 

dacă sunt convocate ședințele de Consiliu Local într-o legalitate deplină. Dar, 

repet, dacă până la următoarea ședință nu ne clarificăm, cel puțin din punctul meu 

de vedere, toate ședințele de acum în colo vor fi contestate, mai puțin asta de 

astăzi.  

Înțeleg că avem o problemă de ... Există la noi cel puțin în zona din care 

vin o vorbă: ”capra face și oaia trage”. Nu toate lucrurile rele vin de la noua sau 

vechea conducere. Din câte înțeleg, am avut un fost coleg, care în numele dlui 

Popescu Piedone a început să facă niște îndreptări prin Sector, vizavi de oamenii 

care au lucrat cu Oleg, care au lucrat cu X ...  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Subiect, nume și prenume!  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Nu domnule Popescu Piedone, lăsați-mă deocamdată să vin doar cu o 

chestiune de ... 
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Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Dacă nu spuneți nume și prenume...  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Păi o să vin cu nume și prenume! Singurul lucru pe care rog eu la acest 

moment este... da, încearcă să producă efecte dar să sperăm că vom avea o discuție 

constructivă în acest sens, unul din argumente fiind că ești perceput ca ”omul lui 

Oleg”, el uitând că el a fost primul care a lucrat cu Oleg de altfel, în configurația 

interimatului, cum v-ați exprimat dumneavoastră. Prin urmare, nu există om al lui 

Oleg, al lui Ionescu, al lui Popescu, Vasilica sau nu știu cui. Respectăm oamenii... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Scuzați-mă că vă întrerup, este constructivă întreruperea. Orice discuție, 

raportată la orice persoană și nu este scoasă din gura mea, și ați auzit, v-aș ruga 

personal să-mi spuneți nume și prenume. Nu există nimic astăzi să spună cineva 

că vorbește în numele primarului. 

Dl consilier Burlacu Oleg 

Bun, perfect, până ne clarificăm noi între noi, vizavi de modalitatea de la 

cine vin ordine, de schimbat oameni ... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu există ordine! Acele dispoziții vor veni de comun acord în baza 

negocierilor politice pe care le vom avea așa cum am spus. Nu există să zic eu că 

ăla e omul lui Oleg, al lui cutare ... Nu există așa ceva!  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Tocmai asta încercam să spun și cunoscând că nu vine de la dumneavoastră, 

am zis să lămuresc treaba asta.  

Acum o chestiune care vine de la dumneavoastră: înțeleg că avem o 

instituție periculoasă, de altfel, mai nou în executiv, Corpul de Control al 

Primarului. Lăsând la o parte faptul că Corpul de Control al Primarului nu este 

reglementat în nicio lege, nici într-o normă juridică, mai puțin Corpul de Control 

al Prim Ministrului, care poate fi într-o Ordonanță de Urgență, înființat. Corpul 

de Control al Primarului sau ... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Astăzi se află această titulatura într-o organigramă și nu știu eu?  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Înțeleg eu că avem, da.  
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Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu știu dacă avem exact titulatura asta, nu există. Restul este folclor ... 

Dl consilier Burlacu Oleg 

Noi avem un Corp de Control din care înțeleg eu mai mult că, hai să zicem 

că poate fi în chestiune subiectivă cum ar zice domnul consilier Dimitriu că 

percepe lumea într-un fel sau altul ”a fi sau a nu fi” în schimb, înțeleg eu că această 

instituție, cel puțin la momentul de față, se substituie unui veritabil organ de 

cercetare penală, în sensul că invită directori, fel de fel de oameni din Primărie, ia 

declarații, note de nu știu ce, ridică acte care au caracter strict secret.  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Domnilor, acel pseudo Corp de Control folosit doar într-o titulatură care nu 

există într-o organigramă, sunt oamenii care prin dispoziție nescrisă, raportat la 

ce vă explicam mai devreme, radiografie exactă bugetară, care vă va prezenta 

exact bugetul. Acele documente nu sunt strict secrete, sunt documentele pe care 

dumneavoastră le-ați votat în cunoștință de cauză, ori un buget care nu este real. 

Eu vreau să vă aduc acea rediografie. Este singurul lucru! Nu ne ducem bau, bau, 

maimuțe, sau mai știu eu ce ...  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Așa am înțeles, se iau declarații, se cercetează, se fac ... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu există declarații... Organele abilitate, nu există ... dacă prezentați care a 

dat unul o declarație și eu vă spun că am plecat. Dacă unul i-a luat o declarație cu 

subsemnatul.  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Doar întrebați așa ca idee și o să vedeți că ... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

O să întreb și o să revizium domnilor viceprimari această chestie, să avem 

o ședință toți trei, executivul Primăriei raportat la comportamentul acestor 

oameni, raportat la funcționarii publici și la descentralizate. Repet, nu este...V-am 

spus că nu mă interesează trecutul, v-am spus cine a semnat pe ei îi interesează, 

ce voi semna de acum în colo și să aveți dumneavoastră în cunoștiință de cauză, 

efectiv radiografia exactă. Nu mă interesează ce s-a întâmplat ieri, nu am cum, nu 

mă interesează!  
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Dl consilier Burlacu Oleg 

 Este foarte bine pentru că mă așteptam să apară, nu știu, că nu-l iubesc pe 

tata, că am trei picioare, că trebuie să apară în presă că de fapt sunt de la altă 

mamă, adică mă aștept, nu-i problemă, îmi asum să apară fel de fel de... 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Nu, nu, lăsați folclorul, noi lucrăm, nu lucrăm după folclor! Folclorul, și 

miorița a fost o poezie făcută din  folclor.  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Cel mai sadic articol din ziar din ziua de astăzi!  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Absolut! 

Dl consilier Burlacu Oleg 

Și ultima chestiune, domnule secretar general, v-am făcut un demers, încă 

aștept răspuns în  formă scrisă. N-o să mi-l dați, o să încep procedurile împotriva 

domniei voastre, pentru faptul că nu știți să vă faceți treaba. 

Dl secretar general  Mănuc Florin 

Veți primi săptămâna viitoare în termenul legal. 

Dl consilier Burlacu Oleg 

A, perfect! E în regulă! 

Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul 

Domnule primar, am o rugăminte! Sunt două chestiuni pe care vreau să le 

discutăm.  

1.Ați fost săptămâna trecută la intersecția Rahova cu Zamfir Olaru și ați dat 

o amendă unor oameni săracii, acolo ... Poliția Locală pentru că ați dat dispoziție 

să le dea amendă. 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Eu?  

 

 

Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul 

Păi nu conduceți Poliția Locală, Poliția nu răspunde ordinelor 

dumneavoastră?  E, oamenii ăia, sunt acolo proprietari pe terenul și pe dugheana 

aceea pe care o vedeați dumneavoastră dar mai sunt proprietari și pe terasă, și 

dumneavoastră ați lăudat terasa că arată bine, ei sunt proprietarii terasei și sunt 
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proprietari și pe următoarea clădire, împreună cu statul român. Dumneavoastră ați 

mers acolo, le-ați dat lor amendă, statului român nu i-ați dat amendă, le-ați dat 

doar lor amendă pentru că nu și-au împrejmuit locul și nu au ... Ei au cereri prin 

care li se solicită acordul Primăriei Sectorului 5 să-și împrejmuiască proprietatea 

și s-a refuzat împrejmuirea pentru că nu exista acordul de la statul român. Eu o 

să-mi permit să vă dau actele necesare pentru a reevalua această situație pentru că 

este total anormal pentru că oamenii aceia s-au speriat și au zis că acum o să sară 

pe noi primarul și o să ne nenorocească. Deci, vă rog frumos să verificați inclusiv 

problema cu acea terasă, pentru că ea are autorizație de autorizare în condițiile în 

care nu este proprietară, nu are nici contract de comodat, nu are nici contract de 

închiriere pe sediul respectiv, deci este anormal ca oamenii ăia să rămână acolo și 

proprietarul să aibă de suferit.  

 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Ok, domnilor viceprimari să luați măsurile ce se impun cu toate detaliile 

aduse de domnul consilier.  

Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul 

Vă dau adresa fără nicio problemă!  

2. Domnule primar, asta este o păpușă, vă rog frumos, că ați zis că o să 

vorbiți despre viitor, în viitor, vă rog frumos să înțelegeți că asta este o păpușă și 

nu o persoană care e în vulnerabilitate. V-o fac cadou!  

 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Vă mulțumesc pentru ea, o să duc păpușa nepoțelelor mele dar nu știu cum 

o s-o împart la trei. Ele sunt în continuare cum ați spus apelativul păpușă. Îl 

folosesc de foarte mult timp dar de fapt, fiecare speculează orice ... mulțumesc, o 

să văd cum o s-o împart. Dar să știți că apelativul păpușă, am să-l folosesc pentru 

că este alint. Așa îmi alint și copiii.  

 

Dl consilier Țigănuș Marian 

Acum am și eu două mici probleme: achiesez la ce a spus dl consilier Oleg 

Burlacu. Eu am fost sesizat la parchet pentru un litigiu de către doi eminenți juriști. 

Cred că au făcut pe la Paris, pe la Sorbona și-au luat diploma în drept pentru un 

litigiu financiar, care a făcut plângere penală că am împușcat nu știu pe cine. Nu 

contează! Asta a fost doar ca să întăresc vizavi de ce a spus domnul consilier 

Burlacu. 

A doua, mi-aș permite o sugestie! Eu am răspuns de piețele Sectorului 5 pe 

vremuri. Cunosc și dumneavoastră știți foarte bine ce înseamnă să aveți dever în 

zonă. Dau și eu o sugestie: Piața Ferentari, era o piață foarte bună, atâta timp cât 
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locurile de vânzare erau afară. Când s-a construit acea hală, în care nimeni nu 

intra, a fost mintea lui Vanghelie, mă rog, el a crezut că modernizează. E greu să 

schimbi mentalitățile oamenilor care veneau în piața aia de 30 de ani. V-aș sugera, 

e o sugestie, nu altceva, haideți să reconfigurăm pentru a face pe oameni să vină 

din nou în Piața Ferentari. Haideți să le scoatem afară! E adevărat că e ploaie, e 

vânt, dar parcă omul se ferește să intre într-o hală. Greul a fost acceptat și la Piața 

Rahova.  

 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

E o sugestie pertinentă și aveți dreptate, mentalitatea omului... 

Dl consilier Țigănuș Marian 

E păcat de acea piață care vă garantez era una din piețele bune din sectorul 

ăsta alături de Piața Rahova în care toată lumea știa că Piața Rahova e cea mai 

ieftină piață din toată Capitala. Dar v-aș sugera, în contextul acela care ni s-a 

prezentat care e o idee bună.  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Poate să fie la interior și să scoatem tarabele afară. Și pe față avem destul... 

Dl consilier Țigănuș Marian 

Părerea mea, da, fiindcă interiorul sperie. Știți cu ce mentalitate vine omul... 

bine aici nu e cazul pentru că avem o cooperativă agricolă, dar țăranul vine cu o 

mentalitate: dacă mă bagă înăuntru, plătesc taxe, plătesc nu știu ce... Haideți să 

înțelegem lucrurile astea ca să ne revenim! 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Da, o facem hibrid! Dacă veți fi de acord! Propunerea dumneavoastră e 

pertinentă și este realizabilă ca acel platou să fie fructificat măcar ca experiență 

să vedem dacă se reîntorc la mentalitatea de care vorbeam. 

Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul 

Apropo de piață, mie mi se pare o idee bună însă nu știu cum o putem pune 

din punct de vedere legal, pentru că trebuie să fie o achiziție, da? Trebuie o licitație 

iar noi aici avem pe cineva care a venit țintit, deja e o problemă de balansare a 

pieței.  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Spuneai ceva de o hotărâre de Consiliu? Despre ce hotărâre e vorba?  

Dl secretar general  Mănuc Florin 

E vorba de hotărârea de Consiliu prin care s-a redus la jumătate .. 
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 Dl consilier Dimitriu Alexandru Paul 

Aia e chiria la tarabe! E cu totul altceva! 

Dl secretar general  Mănuc Florin 

Despre asta este vorba, dânșii vor să închirieze taraba!  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

A, vor să închirieze doar tarabele? 

 Dl secretar general  Mănuc Florin 

Tarabele, da, pentru a-și vinde produsele în acea piață. 

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Păi dacă închiriază tarabele, e o treabă foarte simplă. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Avem pe cineva de la Piețe aici?  

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

De la Piețe nu e nimeni în sală? Nu e nimeni! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Atunci o să apelăm la dl consilier Burlacu. Puteți să ne spuneți, știu că acum 

3 luni am votat creșterea chiriei la Piața 13 Septembrie.  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Scăderea. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

La 13 Septembrie da? 

Dl consilier Burlacu Oleg 

La toate! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Am votat să luăm 7 euro pe metru pătrat. 

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

Să scădem nu să creștem!  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Stai domnule și ai votat să creștem chiria. Nu știți ce votați, domnilor 

consilieri? 
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Dl viceprimar Nicolaidis Mircea Horațiu 

Da, dar nu la tarabă domnule consilier. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Nu la tarabă, că nu avem tarabe în piața aia. Știm toți că nu avem tarabe în 

piața aia. Cât s-a încasat de atunci până acum pe acea chirie?  

 

Dl consilier Burlacu Oleg 

Atunci nu la mine, întrebați ... 

Dl consilier Roșca Iustinian 

  Era proiectul dumneavoastră! Nu vă interesează, nu implementați?  

Dl consilier Burlacu Oleg 

Păi este dar nu mai pot, nu mai am cum... 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Aveți o echipă de consilieri. 

Dl consilier Burlacu Oleg 

Ochii mei sunt doar asupra dumneavoastră.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

De Mezzo nu v-a ajutat să ducă pe teren să verifice? Ce ghinion! Vreau să 

știu și eu care sunt veniturile de la Piața 13 Septembrie pentru că ne-am bătut cu 

pumnul în piept că luăm 7 euro pe mp în paragină și am votat aici în Consiliu. Au 

votat!  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Probabil la vremea respectivă aveau o viziune că se închiriază sau să facă 

utilă .. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Întrebam de piețe că vrem să informăm corect pe toți cei care vin în piețele 

din Sectorul 5, să știm câte sunt autorizate.  

Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Corect!  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Eu aș vrea să le spun domnilor de la Cooperativă cu tot respectul că trebuie 

să dea o declarație pe proprie răspundere că intră în aceste piețe din Sectorul 5, 

pentru că ele nu sunt autorizate.  
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Dl primar Popescu Cristian Victor Piedone 

Corect!  

Atunci să-i băgăm pe domnii să le explice că a închiria tarabe vom stabili 

cum și ce fel iar propunerea domnului consilier Țigănuș este foarte pertinentă și 

să vedem ce se poate face. Domnilor consilieri ședința ordinară va fi pe 31 august. 

O să vă prezint în termen dezbaterea privind rectificarea reală cu nota de la 

Direcția Economică a radiografiei la zi a bugetului, să avem în cunoștiință de 

cauză să știți unde și în ce fel, în afară de amendamentele noastre, ce amendamente 

vreți să aduceți la rectificarea bugetului local. Tot în 31 august o să vă prezint spre 

aprobare și tot așa în timp util pentru a purta discuții cu liderii formațiunilor 

politice a organigramei pe care vin să o propun atunci. În rest, am proiectele la zi. 

Eu o să mă aflu în concediu pe data de 9-18 august, cu revenire la muncă pe 19 

august. Până atunci executivul vreau să fie pregătit ca până pe 20 august să vă 

pună la dispoziție cu 10 zile înainte cele două proiecte majore în cadrul ședinței 

din 31 august, rectificarea bugetară în ansamblu și proiectul de hotărâre privind 

organigrama, modificări la organigrama Sectorului. Vă mulțumesc, o zi bună! 

Dna președintă de ședință Pop Claudia Ramona 

Lucrările ședinței sunt declarate închise la ora 1700. 
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